
RADA  POWIATU 

   w SŁUPSKU           

 

OR-II.0002.19.2016          

        

Protokół Nr XIX/2016 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 21 czerwca 2016 roku 

 

 

XIX sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej                   

nr 202  od godz. 12 00. 

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XIX sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Andrzeja Szaniawskiego komendanta Policji w Słupsku. 

Pana Grzegorza Falkowskiego z-ca komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku. 

Pana Mariana Daleckiego z-cę Powiatowego Lekarza Weterynarii w Słupsku. 

Pana Arkadiusza Walacha wójta Gminy Smołdzino. 

Panią Małgorzatę Dąbrowską skarbnik Gminy Potęgowo. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniła radca prawny pani Beata Sadowska.       

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził,              

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Wojciech Krasucki. 
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Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się. (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

Poinformował, że dzisiaj wpłyną do przewodniczącego Rady od Zarządu Powiatu wniosek z prośbą 

o wprowadzenie pod obrady Rady dwóch projektów uchwał: 

- zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację  

   zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja układu drogowego w miejscowości Ścięgnica poprzez  

   przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz z przebudową oświetlenia drogowego”, 

- w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego planów przebiegu drogi ekspresowej S-11. 

Głosu udzielił panu Staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – poinformował, że pierwszy projekt uchwały dotyczy zmiany 

poprzedniej uchwały, która mówi o partnerskiej współpracy z gminą Kobylnica na realizację zadania 

inwestycyjnego. Zmiana ta polega na sprostowaniu numeru drogi gminnej relacji Bzowo – Ścięgnica, 

której prawidłowy nr to 114021G. 

Drugi projekt uchwały dotyczy stanowiska Rady Powiatu Słupskiego w sprawie planów przebiegu 

drogi ekspresowej S-11. Dodał, że sprawa toczy się od czasu kiedy była mowa od przekazywania 

pakietu roszczeń do skarbu państwa, czy do rządu w sprawie rekompensat za tarczę antyrakietową, 

która jest lokowana w Redzikowie. Wtedy występowali z postulatem o przeniesienie węzła 

komunikacyjnego drogowego z Bobolic do Białego Boru. Na spotkaniach organizowanych przez 

Stowarzyszenie S-6, którego przewodniczącym jest prezydent Koszalina, a powiat słupski 

reprezentuje wicestarosta, również były omawiane sprawy dotyczące drogi S-11 i węzła. Prezydent 

Koszalina odpowiedział, że jest to niemożliwe ponieważ prace są daleko zaawansowane.                                         

Na konwencie wójtów i burmistrzów w ubiegłym miesiącu gościł wicewojewoda Mariusz Łuczyk                          

i temat ten też był poruszany,, licząc, na to, że wicewojewoda mieszkaniec Miastka, będzie tym 

tematem zainteresowany. Jednak do tej pory żadnego odzewu nie było. Na Komisji Budżetu                                        

i Finansów oraz Rozwoju Powiatu ponownie powrócił ten temat. Komisja doszła do wniosku, że takie 

stanowisko powinno być opracowane i przyjęte, żeby potwierdzić te wszystkie działania i to, że takie 

projektowanie drogi ekspresowej stawia zdecydowanie w lepszej sytuacji  Koszalin i Kołobrzeg. 

Natomiast zdecydowanie w gorszej sytuacji jest Słupsk i Ustka. Dlatego też jest ten projekt 

stanowiska rady powiatu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych ma 

pytania. Pytań nie było.  

Przystąpił do głosowania projektu uchwały, zmieniającą uchwałę w sprawie zawarcia umowy 

partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację  zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja układu 

drogowego w miejscowości Ścięgnica poprzez przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz                           

z przebudową oświetlenia drogowego”, zapytał kto z radnych jest za wprowadzeniem pod obrady 

Rady omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty pod obrady Rady. 
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Przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego planów 

przebiegu drogi ekspresowej S-11, zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem pod obrady Rady 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty pod obrady Rady. 

Stwierdził, że projekty uchwał kolejno zostały wprowadzone w pkt. 7 ppkt 15 i 16. 

 

Zapytał, czy ktoś z radnych proponuje inne zmiany. Takich propozycji nie było. Przystąpił                                   

do realizacji programu.  

  1. Otwarcie sesji. 

  2. Stwierdzenie kworum. 

  3. Zmiany w porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołu XVIII sesji. 

  5. Interpelacje i zapytania radnych. 

  6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

      uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

 7. Podjęcie uchwał:  

       1) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem 

            z wykonania budżetu Powiatu Słupskiego za 2015 rok, 

       2) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu Słupskiego  

           za 2015 rok, 

       3) w sprawie organizacji powiatowych przewozów pasażerskich w publicznym transporcie  

            zbiorowym,  

       4) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej  

           własność Powiatu Słupskiego na rzecz użytkownika wieczystego, 

       5) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego  

            zarządu, 

       6) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji projektu  

            partnerskiego pn. „Pomorskie trasy rowerowe na obszarze ziemi słupskiej i lęborskiej” 

            w ramach przedsięwzięcia Strategicznego Pomorskie Trasy Rowerowe R-10  

            współfinansowanego z RPO WP na lata 2014-2020, 

       7) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu 

              pn.: „Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego na terenie Powiatu Słupskiego”  

              planowanego do realizacji w ramach RPO WP 2014-2020, 

        8) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce  

              i Potęgowo na realizację zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej  

              infrastruktury drogowej na lata 2016-2019, 

    9)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej na budowę  

             chodników przy drodze powiatowej nr 1139G w trzech miejscowościach: Damnica,  

             Bobrowniki i Łojewo, 
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     10) w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu zintegrowanego  

             w ramach wypracowanej koncepcji pn. „Kształtowanie sieci ponadgimnazjalnych szkół  

             zawodowych uwzględniającej potrzeby subregionalnych i regionalnego rynków pracy”,  

     11)  w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu w ramach Poddziałania  

             3.2.1 Jakość edukacji ogólnej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  

             Pomorskiego na lata 2014-2020, 

     12) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania,  

            odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych mających charakter  

            cywilnoprawny przypadających Powiatowi Słupskiemu oraz jego jednostkom podległym, 

     13) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, 

     14) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

     15) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację  

           zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja układu drogowego w miejscowości Ścięgnica  

           poprzez przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz z przebudową oświetlenia drogowego”, 

    16) w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego planów przebiegu drogi ekspresowej S-11. 

 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zakończenie sesji. 

    

Ad. IV  

Przyjęcie protokołu XVIII sesji 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że protokół XIX sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Do dnia dzisiejszego                            

nie zostały wniesione uwagi. Stwierdził, że protokół XVIII sesji został przyjęty.    

Ad. V  

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć interpelację. Głosu udzielił radnemu Markowi Kołtunowi.   

 

Radny Marek Kołtun – złożył pisemną interpelację w sprawie drogi 1130G na odcinku Jezierzyce 

– Siemianice. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Kordylasowi. 

           

Radny Andrzej Kordylas – zapytał o przyszłość lokalową Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Damnicy. W uzupełnieniu do informacji udzielonej członkom Komisji Polityki 

Społecznej przez starostę, zapytał kiedy zostanie uporządkowany teren przed pałacem  po samowoli 

budowlanej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Damnicy. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnej Barbarze 

Zawadzkiej. 
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Radna Barbara Zawadzka – zapytała: 

− o drogę na odcinku Bięcino – Mrówczyno, 

− czy został ogłoszony konkurs na badania w zakresie zakażeń HCV w powiecie słupskim. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnej Marii Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz - zapytała o drogę w miejscowości Dąbrówno. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – zapytał, czy z dniem 1 września 2016 r. dzieci będą mogły przebywać                                     

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Damnicy. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera - zapytał: 

− w jakim terminie zostanie wykonana inwestycja remontu drogi w miejscowości Wykosowo. 

-    czy jest możliwość wykonania badań w kierunku badań profilaktycznych boreliozy ? 

 

Ad. VI.  

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej  sesji  oraz z wykonania 

uchwał Rady Powiatu 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie Zarządu, które stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył dyskusję nad 

przedstawionym „ Sprawozdaniem”. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze.    

 

Radny Paweł Gonera – zapytał jak wysoki czynsz zapłacą Polsce Stany Zjednoczone i jaki procent 

czynszu wpłynie do budżetu powiatu słupskiego w związku z usytuowaniem w Redzikowie tarczy 

antyrakietowej. 

       

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy i jej nie będzie miał. 

Natomiast armia polska płaci gminie podatek. 

 

Radny Paweł Gonera – mówi o środkach, które Polska powinna otrzymać od USA za lokalizację 

tarczy. 
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Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – ma odmienne zdanie, dotyczy to obrony wszystkich 

członków NATO, w tym również Polski.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są pytania. Pytań nie 

było. Zamknął dyskusję.  

 

Ad. VII  

Podjęcie uchwał:  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przed realizacją uchwał udzielił głosu 

pani Beacie Sadowskiej radcy, celem wyjaśnienia spraw formalnych. 

 

Pani Beata Sadowska radca prawny – zgłosiła dwie uwagi dotyczące dużej części uchwał,                             

w pierwszej kolejności wszystkie uchwały opiniowane przez radców prawnych przed dniem                            

10 czerwca w momencie podjęcia będą mieli wpisany inny publikator, ponieważ 9 czerwca został 

podpisany do druku dziennik ustaw, w którym pojawił się tekst jednolity ustawy o samorządzie 

powiatowym. Od dnia 10 czerwca ta informacja pojawiła się na stronach  internetowych  i po tym 

dniu był już wprowadzony właściwy tekst jednolity. Dlatego zostaną w tych uchwałach dokonane 

zmiany. Ponadto w przypadku siedmiu uchwał będzie zmieniony sposób wejścia ich w życie. Okazało 

się, że uchwały nie powinny w ten sposób wchodzić w życie, a zwłaszcza uchwały powiązane                                      

z uchwałami budżetowymi. W związku z tym wycofaliśmy się wchodzenia w życie takim trybem,                       

zarówno uchwał rady jak i zarządu powiatu. Żeby nie ustalać, które mogą, a które nie mogą wejść                  

w życie, jest jednolita zasada, że będą wchodziły w życie z dniem podjęcia. Teksty projektów uchwał, 

które wyświetlą się na tablicy będą miały zapis stary, który były na etapie opiniowania, natomiast 

podejmowane uchwały mają zmianę w ostatniego paragrafu.  

 

ppkt 1) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

                   ze sprawozdaniem   z wykonania budżetu Powiatu Słupskiego za 2015 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - nadmienił, że komisje Rady Powiatu 

na swoich posiedzeniach analizowały wykonanie budżetu Powiatu za 2015 r., zapoznały się                                

ze sprawozdaniem finansowym Powiatu za 2015 oraz ze stanem mienia Powiatu  w 2015 roku.    

Przed podjęciem uchwały, udzielił głosu panu staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu, w celu 

przedstawienia Sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Słupskiego za 2015 rok.  

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – przedstawiając wykonanie budżetu powiatu słupskiego                        

za 2015 rok, wskazał na: zaplanowane dochody budżetu po zmianach, które wyniosły - 83 962 231 

zł, a wykonanie - 83 898 075,51 zł, tj. 99,92%.      

Wydatki po zmianach  wyniosły - 84 793 049 zł, a wykonanie - 82 132 378,18 zł,  tj. 96,86%.  

Dochody bieżące wykonano w 100,21%, a dochody majątkowe wykonano w 96,63%. 

Wydatki bieżące wykonano w 97,71%, a wydatki majątkowe wykonano w 92,21%. 

Zaznaczył, że przeważająca część dochodów własnych wykonana została powyżej 100%.                                 

Nie wykonano małej pozycji, takiej jak wpłata rodziców za pobyt dziecka w pieczy zastępczej  - 

26,16%, myśli, że wszyscy to rozumią.       
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Najistotniejszą pozycją w strukturze dochodów stanowią: dochody własne – 36,97%,                      

subwencja – 35,78%, dotacje – 25,47%, i z innych źródeł – 1,78%. 

Przychody budżetu na plan - 3 277 178 zł, wykonano - 2 898 178,58 zł tj. 88,44%.   

Rozchody na plan - 2 446 360,00 zł, wykonano - 2 405 849,00 zł, tj. 98,34% .  

Podkreślił, że w tym wszystkim należy zauważyć, że wydatki inwestycyjne, które zrealizowali, 

związane były przede wszystkim  z budową dróg, tj.: dokumentacja 7 dróg, co jest niezwykle ważne 

o ubieganie się o środki, następnie przebudowa dróg, która dotyczyła wszystkich gmin. 

I tak: w mieście Ustka przeprowadzono dwie inwestycje, ulicy Wczasowej, którą powiat przekazuje 

dla Miasta, oraz skrzyżowanie ul. Wróblewskiego – Grunwaldzka. 

Gmina Główczyce: miejscowości Warblino, Szczypkowice, Zgojewo, 

Gmina Potęgowo: miejscowości Rzechcino, Żychlin 

Gmina Damnica: Damnica – Karżniczka-Zagórzyca  

Gmina Słupsk: Bruskowo Wielkie – Możdżanowo, miejscowości Warblewo i Swołowo 

Gmina Ustka: Gąbino – Komnino, Ustka – Modlinek, miejscowość Redwanki  

Gmina Kobylnica: miejscowość Kwakowo (do cmentarza) wraz z budową  chodnika oraz  

Dobrzęcino – Komorczyn. 

Gmina Dębnica Kaszubska: miejscowość Brzeziniec, Brzeziniec – Brzezinko, Dębnica Kaszubska- 

Podwilczyn, która jest jeszcze nie skończona. 

Gmina Kępice: miejscowość Biesowice – chodnik, miejscowość Przytocko – droga. 

Również należy wspomnieć o  zadłużeniu. Ogólnie powiat jest zadłużony na kwotę 21 241 372,38 zł                               

w porównaniu do 2014 r. zadłużenie zmalało o 1 349 590,74 zł  

Spłata zadłużenia wyniosła – 2 405 849,98 zł., natomiast Zarząd podjął ważną decyzje, rezygnując                             

z obligacji, które były zaplanowane na kwotę 1419 000,00 zł, a wyemitowane na kwotę 1 040 000,00 

zł , natomiast zrezygnowali z kwoty 379 000,00 zł, ponieważ nie było takiej potrzeby.  

Powiedział, że budżet był realizowany w sposób zrównoważony i konsekwentny. Rada Powiatu                            

i Zarząd Powiatu podejmowały czasami trudne decyzje, ale zaowocowało to wypracowaniem 

wolnych środków w wysokości - 2 258 026,83 zł.  

Wynik finansowy z wykonania budżetu za 2015 rok zamknął się nadwyżką budżetową w kwocie - 

1 765 697,33 zł, na planowany deficyt - 830 818,00 zł. 

Pozytywny wpływ na takie wykonanie miało uzyskanie planowanych dochodów i nieco niższe 

wykonanie wydatków w tym: niewykorzystanie rezerw w wysokości - 472 116 zł. Podsumowując, 

zwrócił uwagę na fakt zachowania relacji między dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi,  

zgodnie z art. 242 ust. 2 ustawy o finansach publicznych. Zwrócił uwagę na to, że nie wszystko udało 

się zrealizować, a przede wszystkim, wszystkich spraw związanych z Specjalnym Ośrodkiem   

Szkolno-Wychowawczym w Damnicy. Dodał, że większość zaleceń została zrealizowana                                        

i informacja dla przewodniczącej Komisji Polityki Społecznej to zawiera. Jedyny problem jest                              

z długością ewakuacji i wydzielenie klatki schodowej. Od 4 lipca br. podejmuje prace nowo wybrana  

w konkursie dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego i tym problemem będą się 

zajmować. Poinformował, że zatrudniają eksperta z listy Komendanta Głównego Państwowej Straży 

Pożarnej, który uzgodni możliwości relokacji w ramach tego obiektu poszczególnych zadań, 

pracowni, pokoju nauczycielskiego i innych. Jeśli będzie to możliwe to w uzgodnieniu                                             

z Komendantem Wojewódzkim PSP, Konserwatorem Zabytków, będą ubiegali się o pozostanie  
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Ośrodek w Damnicy. Dodał, że Urząd Marszałkowski nie może zadeklarować kiedy zostanie ten 

obiekt przekazany, ponieważ nie ma miejsca do którego przeniósł by dyrekcję szpitala.  

Pewnie nie wszyscy są zadowoleni z remontów dróg, ale tak jak przedstawiał we wszystkich 

gminach,  starali się we współpracy z gminami, co należy podkreślić, że gminy się nie wyłamują, 

tylko realizują wspólnie zadania dróg powiatowych i mostów. Porażką jest to, że nie uzyskali 

zapewnienia, że będą rekompensaty, czy wsparcie rządowe dla regionu słupskiego w związku                              

z lokalizacją tarczy antyrakietowej. Również zasygnalizował, że nie było znaczącej podwyżki 

wynagrodzeń dla pracowników. Myśli, że w przyszłym roku przymierzą się do niej.   

Na zakończenie podziękował Wysokiej Radzie, Panu Przewodniczącemu za konstruktywną dyskusję 

na temat wydatków, dochodów i wszystkich innych działań, które podejmuje Zarząd i Rada Powiatu 

Słupskiego.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję. Głosu udzielił 

radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – w sprawozdaniu str. 99, w dziale turystyka, wydatki obejmowały  zapłatę 

odsetek w wysokości 19 357,12 zł dla Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, w związku 

z zaniechaniem inwestycji pn. „Organizacja kąpielisk wodnych na terenie Powiatu Słupskiego”. 

Pamięta to zadanie, ówczesny radny powiatowy Arkadiuszem Walach, kiedy  rozmawiali z wójt 

gminy Smołdzino, o jej argumentach, dlaczego gmina Smołdzino odstępuje od tego zadania                                  

w  organizacji kąpielisk, mieli swoje powody. Natomiast cała reszta gmin wydawało się do końca 

kadencji, że chciała w to zadanie wchodzić i była przygotowana. Pamięta, że w budżecie na rok 2015, 

przygotowany przez poprzedni zarząd, przez pana Ziemianowicza, były środki na to zadanie,                        

na nasz wkład i one były zwiększone. Z zaskoczeniem czeka, że musimy płacić 19 tys. zł. Na sesji 

wstecz też były odsetki 60 tys. zł. Szkoda, że co chwilę tak płacimy. Prosi o wyjaśnienie, a zwłaszcza 

jak długi czas był od momentu, kiedy środki wpłynęły do momentu kiedy powinni je oddać. Jeżeli 

wiadomo było, że powinniśmy je zwrócić, czy od razu następnego dnia je zwróciliśmy.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – o całości zdarzeń związanych z tym projektem wyjaśni 

wicestarosta, który tą inwestycją zajmował się. Odnośnie 60 tys. zł, wyjaśnił, że nie były to odsetki, 

było to o zmniejszenie dopłaty do  realizacji programu, który realizował Zarząd Dróg Powiatowych. 

 

Pan Rafał Konon wicestarosta – przypomniał, że już była omawiana sprawa organizacji kąpielisk 

wodnych na terenie powiatu słupskiego. Komisja dosyć dokładnie określała całe zdarzenie. Jeżeli 

radny sobie życzy to chronologicznie przedstawi wszystkie daty zdarzenia.  

       

Radny Andrzej Zawada – zwracając się do przewodniczącego, może radny się myli, jeżeli starosta 

mówi odpowiedzialnie, że tym zajmowała się komisja rewizyjna, to dziękuje i przyjmuje jako pańskie  

oświadczenie. Pamięta, że komisja rewizyjna zajmowała się hasłem rękawy, ale nie kontenerami,                        

ale może się myli.    

       

Pan Rafał Konon wicestarosta – przedstawił po kolei. Umocowanie umowy kąpielisk wodnych                                

na terenie powiatu słupskiego została podpisana 4 września 2013 roku i miała być zrealizowana                       

do września 2014 roku. Był rok czasu na zrealizowanie tej inwestycji, z tym, że inwestycja ta miała  
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być realizowana łącznie z gminami Natomiast  umowa z gminami określająca warunki udziału 

poszczególnych gmin do dalszej realizacji została podpisana dopiero po 60 dniach. Dokładnie                           

po sześciu miesiącach została podpisana umowa, bowiem po 60 dniach Powiat przysłał projekty 

umów do danych gmin. 6 marca 2014 roku Powiat wystąpił do Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku 

już  o aneksowanie umowy o wydłużenie realizacji terminu projektu 30 czerwca 2015 roku, o zmianę 

terminu przekazania zaliczki na realizację projektu na dzień 30 września 2014 r. Z Urzędem 

Marszałkowskim został podpisany 20 marca 2014 roku, a 5 czerwca 2014 roku został podpisany 

aneks z gminami, po podjęciu odpowiednich uchwał przez wszystkie rady gminy. Dnia 22 lipca 2014 

roku został ogłoszony pierwszy przetarg na dokumentację projektową, wykonanie robót 

montażowych w systemie „zaprojektuj i wybuduj”. Podkreślił, że jest to po jedenastu miesiącach                     

od dnia podpisania umowy z Urzędem Marszałkowskim. Jest to niewybaczalny długość okresu, ale 

taka była. Pierwszy przetarg nie odbył się ze względu braku złożenia ofert. Drugi przetarg był 

ogłoszony 18 sierpnia 2014 roku. Niestety kwota, która została zabezpieczona w budżecie okazała 

się zbyt niska i przetarg został unieważniony. Następnie korespondowaliśmy z Urzędem 

Marszałkowskim o przesunięcie tego terminu. Niestety termin ten został utrzymany. Ostatni trzeci 

przetarg został ogłoszony już 9 grudnia 2014 r., który też nie doszedł do skutku. Od drugiego                              

do trzeciego przetargu minęło 4,5 miesiąca. Uważa, że aktualny Zarząd Powiatu nic nie miał do tego, 

ale ogłosił przetarg na początku kadencji. Jak już wspomniał trzeci przetarg też nie doszedł do skutku 

ze względu posiadanych środków. Rozmawiali z Urzędem Marszałkowskim o następne przesunięcia 

terminu lub o zmianie zakresu, o zakupie tylko kontenerów i montażu, uzbrojenia tych kontenerów 

w sieć kanalizacyjną i wodociągową. Urząd Marszałkowski poinformował, że na dzień 30 czerwca 

2015 r. te kontenery muszą spełniać swoją pełną funkcję, muszą być odebrane i podłączone                        

do sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, na które gminy i powiat na dzień dzisiejszy nie były w stanie 

tych terminów dotrzymać. 15 kwietnia 2014 roku Zarząd Powiatu odstąpił od realizacji projektu,                     

ze względu na 100% możliwość upadku całej inwestycji. w tym momencie została zwrócona zaliczka, 

którą musieliśmy otrzymać i nie mogliśmy jej zwrócić od razu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – powiedział, że mogą się nie zgadzać z budżetem, ale dzisiaj go oceniają,                 

są to dwie różne rzeczy. Po przeanalizowaniu wykonania budżetu stwierdził, że pomimo dużej 

nadwyżki budżetowej jaką mają, jedna rzecz radnego zaniepokoiła, że zaoszczędzili 270 tys. zł na 

płacach pracowników Starostwa, a jest to poziom płac wolontariuszy w innych instytucjach, a nie 

urzędników państwowych. Deklaracja pana starosty jest. Radny wie skąd 270 tys. zł, z oszczędności                     

chorobowych pracowników. Zapytał, czy 31 grudnia najniżej zarabiającym pracownikom można 

było dać po 1000 zł nagrody, która by podniosła im te marne płace. Myśli, że jest to ostatnia 

deklaracja i zacząć należy na poważnie myśleć o tych najmniej zarabiających, bo jest to żenujące,                 

bo chyba tak niskich płac jak w naszym starostwie nie ma w żadnym samorządzie gminnym                               

na naszym terenie. W przyszłym roku będzie starał się pilnować, 25 grudnia zapyta panią skarbnik, 

czy  takich wolnych środków nie ma i czy nie można najmniej zarabiającym wolontariuszom                              

w starostwie słupskim dać nagrodę.  
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zwracając się do Przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady, 

powiedział, że ma dzisiaj trudną rolę do spełnienia bo ocenia budżet, którego sam był współautorem. 

Dodał, że w zasadzie powinien się cieszyć, że tak to zostało zrobione, a na krytykę może sobie taką 

pozwolić, że cieszy się, że państwu nie udało się zmienić w tym budżecie tego, co chcieli zmienić na 

samym początku, a jednak z tego się wycofaliście. Przypomniał, że chcieli zabrać nagrodę dla policji, 

ograniczyć finansowanie straży, była walka na początku, ale wróciliśmy do tego. Były też deklaracje 

sposobu finansowania inwestycji wspólnie z gminami. Nie udało się tego zrobić, a jednak inwestycji 

tych sporo jeszcze poszło. Gdyby były te zasady zmienione, to by wiele samorządów wycofało się                           

z tego. Dlatego musi za konsekwencję w realizacji tego co zastaliście podziękować i  powiedzieć,                

że właśnie z tego powodu ten budżet radnego satysfakcjonuje. Ma dobre wskaźniki. Oprócz tego,                    

że jest błąd we wniosku komisji rewizyjnej, bo jest zła kwota nadwyżki operacyjnej,  to nie ma 

merytorycznych uwag do tego budżetu. Dodał, że nie umieścił się w opozycji, został tam 

umieszczony. Powinien wylać kubeł zimnej wody, ale nie ma wody w tym kuble.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera- zwracając się do radnego Ziemianowicza, powiedział, że jest to najlepszy 

przykład, że w koalicji rządzącej nie ma jednomyślności. Dodał, że przez jego kadencję był 

przeciwny tym wydatkom i dalej jest. Zawsze był za podwyżkami dla najniżej zarabiających 

pracowników urzędu. Zwrócił uwagę na fakt, że co innego jest kształtowanie budżetu, a co innego 

jego wykonanie.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – uzupełnił wypowiedź wicestarosty dotyczącą projektu 

kąpielisk. W dokumentacji są oświadczenia, czy pisma wszystkich gmin, które brały udział w tym 

przedsięwzięciu do 30 czerwca 2015 roku nie zrealizują tego zadania, to też był jeden z powodów 

realizacji tego zadania. Ze wszystkich gmin oprócz miasta Gminy Kępice i Gminy Ustka. Okres ten 

był za krótki, nie było tu złej woli, jego zdaniem był to bardzo dobry pomysł, niestety nie udało się 

go zrealizować z różnych względów, przede wszystkich technicznych i wyceny tego zadania i oceny 

jego wartości.  

   

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

             

Radny Andrzej Zawada – odnośnie ostatniego zdania oświadczeń, oświadczeń gmin, natomiast                   

w momencie kiedy wchodzą zadania uchwałami rad, zauważył, a potwierdzi to wicestarosta jako 

pracownik gminy Ustka. Jedynie Rada Gminy Ustka podjęła uchwałę o wycofaniu się z tej deklaracji  
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dofinansowania zadania. Rada Gminy Kępice, Rada Miasta Ustka przynajmniej w BIP nie ma takich 

uchwał o tym, że odstępują, że uchylają uchwałę.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać  głos. Takiej woli radni nie wyrazili. Powiedział, że z analizy wykonania budżetu wynika,                 

że  wskaźnik wykonania dochodów wynosi – 99,92%, a wydatki 96,86%. W wyniku uzyskania 

wyższych dochodów od wydatków budżet zamknął się nadwyżką około 1 800 tys. zł, co jest ważne                            

z punktu widzenia ustawy finansowej, zostały zachowane relacje wynikające z art. 242 i 243 ustawy 

o finansach publicznych, że wydatki bieżące były mniejsze od dochodów bieżących. Jest                                     

to pozytywne, na to RIO i NIK zwracają szczególną uwagę. Uważa, że budżet został dobrze 

wykonany. Życzyłby pozostałym samorządowcom, żeby takie wskaźniki w wykonaniu budżetu 

wszyscy osiągali, bo jest się czym pochwalić. Jak radny Sławomir Ziemianowicz powiedział,                                   

że on był głównym konstruktorem budżetu na 2015 rok, myśmy za dużo nie zmieniali i na pewno 

sporo inwestycji zostało wykonanych, chociaż chciałoby się więcej. Powtórzył, że formalnie 

wszystkie wskaźniki mówią o pozytywnej działalności Zarządu, wszystkich pracowników, pani 

skarbnik, jednostek organizacyjnych podległych starostwu. Wszystkim Państwu za tą uczciwą pracę 

podziękował. Zamknął dyskusję.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 3  wstrzymało się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/180/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r.                    

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  ze  sprawozdaniem                                  

z wykonania budżetu Powiatu Słupskiego za 2015 rok,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr  6  do protokołu) 

 

ppkt 2)  w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu  

                Słupskiego za 2015 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przed podjęciem uchwał, poprosił 

przewodniczącą Komisji Rewizyjnej panią Annę Pietrzak o przedstawienie wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Pani Anna Pietrzak przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przypomniała, że radni wcześnie 

otrzymali wniosek do zapoznania się. Poinformowała, że 25 maja br. Komisja dokonała oceny 

wykonania budżetu powiatu słupskiego za 215 rok. Oceniła pozytywnie sprawozdanie  wykonania  

budżetu powiatu słupskiego za 2015 rok i złożyła wniosek o udzielenie Zarządowi Powiatu 

Słupskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu powiatu słupskiego za 2015 rok.   

Poinformowała radnych, że we wniosku o udzieleniu absolutorium na str. 5, mylnie ujęto, zamiast 

planowaną nadwyżkę operacyjną w kwocie 4 839142,00 zł, powinno być wykonanie w kwocie                        

7 445 501,18 zł. Dodała, że pomyłka pisarska nie ma znaczenia dla całości opinii.  
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(wniosek stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poprosił panią Jadwigę Janicką 

Skarbnika Powiatu o zapoznanie Radę z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku                                

o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu słupskiego za 2015 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami. 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – zapoznała radnych z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu słupskiego za 2015 rok. 

(uchwała RIO stanowi zał. nr 8 do protokołu)  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował radnych, że Regionalna 

Izba Obrachunkowa również pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Słupskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu  z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.    

O odczytanie uchwały poprosił wiceprzewodniczącego rady Wojciecha Krasuckiego.  

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – odczytał Uchwałę RIO 

w Gdańsku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu  z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.    

     

(uchwała RIO stanowi zał. nr 9 do protokołu)  

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania                           

– i w związku z tym zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu  wykonania  budżetu Powiatu Słupskiego za 2015 rok, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania 

za – 16     przeciw – 3    wstrzymał się – 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/181/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r.                      

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu Słupskiego                             

za 2015 rok,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

        

ppkt 3) w sprawie organizacji powiatowych przewozów pasażerskich w publicznym transporcie  

             zbiorowym 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował radnych, że projekty 

uchwał od ppkt 3 do ppkt 9 były omawiane na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Środowiska                                      

i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu                                           

i zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu) 
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Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/182/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                   

w sprawie organizacji powiatowych przewozów pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości    

              stanowiącej własność Powiatu Słupskiego na rzecz użytkownika wieczystego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

     

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/183/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                   

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Słupskiego na rzecz użytkownika wieczystego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

 

ppkt 5) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego  

             zarządu 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

     

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/184/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                   

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 
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ppkt 6) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji  

               projektu partnerskiego pn. „Pomorskie trasy rowerowe na obszarze ziemi słupskiej 

               i lęborskiej” w ramach przedsięwzięcia Strategicznego Pomorskie Trasy Rowerowe 

               R-10 współfinansowanego z RPO WP na lata 2014-2020 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze.      

 

Radny Paweł Gonera – zapytał, czy to przedsięwzięcie jest od miejscowości Wodnica – Kolonia       

do miejscowości Łódki gm. Smołdzino. Co dalej z trasą rowerową od miejscowości Łódki                                  

do Żarnowskiej, bo do współfinansowania powiatu słupskiego nie ma gminy Główczyce. Pani wójt                      

w rozmowie z radnym była zaskoczona, a ścieżka rowerowa będzie biegła przez gm. Główczyce, 

wzdłuż dróg naszego powiatu, między innymi z Izbicy. Odcinek między Rumskiem, a Ruwnem 

przebiega droga powiatowa, która ma „kocie łby”, czy w związku z ścieżką rowerową nie należałoby 

zrobić dwa km tej drogi. Dodał, że jest sceptycznie nastawiony do ścieżek rowerowych, na które 

należy wyasygnować mln zł., ale jest to 2018 rok i do tego czasu może się dużo zmienić. Szkoda,                  

że pod projektami unijnymi nie podpisują się ludzie, którzy dają przyzwolenie, min. marszałek. Wiele 

widział środków rzekomo unijnych polskich marnotrawionych, np. ścieżka rowerowa z Kluk                           

do Żarnowych, która zarosła i jest nie wykorzystana. Odnośnie ścieżek rowerowych, uważa,                             

że powinny być robione na poziomie unijnym jakie widział w Finlandii, albo nie należy robić wcale.  

U nas jest to wielka prowizorka, która będzie żyła swoim życiem. Myśli, że ścieżki rowerowe robione 

wokół Łeby i Ustki miałyby sens. Pozostałe może są piękne jako inwestycja. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił pani Urszuli Falbie 

naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji.  

  

Pani Urszula Falba naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji – wyjaśniła, że nie jest                      

w stanie odpowiedzieć jak to będzie wyglądało w poszczególnych gminach, ze względu na to, że ten 

projekt będzie składany w połowie grudnia. Na ten moment jest ustalona trasa do miasta Łeby i cały 

czas trasa ta jest modyfikowana. Jest studium analizy wykonywalności, która na dzień dzisiejszy jest 

nieaktualna. Występowała do lidera projektu do gminy Ustka z prośba o trasę przebiegu całej naszej 

ścieżki, otrzymała te mapy, które przesłała wcześniej radnym. Więcej nic innego nie może 

powiedzieć. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze.      

       

Radny Paweł Gonera – zapytał  starostę, jeżeli gmina Główczyce wystąpi o współfinansowanie 

inwestycji, tj. ścieżki rowerowej, która biegnie wzdłuż drogi powiatowej przez teren gminy 

Główczyce, czy może liczyć na przychylność ze strony powiatu.  

       

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – wyjaśnił, że trasa ta jest jeszcze opracowywana. Dodał,                           

że na tę trasę na terenie powiatów lęborskiego i słupskiego jest przeznaczonych 20 mln zł                                     

na dofinansowania.  Jeżeli trasa ta będzie wydłużana, to procentowe dofinansowanie będzie niższe.  
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Dodał, że trasa ta powinna być prowadzona jak najmniejszym nakładem, żeby było 70 lub ponad 

70% dofinansowania. O szczegółach tej trasy nie mogą jeszcze mówić. Liderem projektu została 

gmina Ustka, burmistrz Miasta Ustki odmówił. W spotkaniach takich bierze udział pani naczelnik  

jest też przedstawiciel Urzędu Marszałkowskiego i te sprawy ustalają.  Jaki jest przebieg powiedzieć                      

nie mogą, natomiast jaka jest deklaracja przystąpienia do tego projektu jest ważne, bo nie 

uwzględniono by nas w tym projekcie. Ponadto projekt ten mógłby upaść, co jest nieprawdopodobne, 

bo te pieniądze na drogi przeznaczone nie będą, czyli mogą być przeznaczone w innym regionie. 

Terminy gonią i wniosek na koniec roku należy złożyć.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze.      

 

Radny Paweł Gonera – zapytał, czy kwoty te, które w tej uchwale są zawarte są kwotami 

nieodzownymi i inwestycje będą wykonane.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – wyjaśnił, że one są szacunkowe, nie na 100%. Dodał,                           

że udział powiatu może wynosić do około miliona zł, nie więcej.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – dodał, że w samym tytule projektu 

uchwały jest zapisane „w sprawie wyrażenia woli”. Na ten temat będą dyskutować kiedy będą 

konkrety. Głosu udzielił pani Urszuli Falbie naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji.  

  

Pani Urszula Falba naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji – wyjaśniła, że gmina 

Główczyce jest partnerem w tym projekcie. Przebieg drogi jaki otrzymała, przekazała radnym. 

Szczegółowo nie można ustalić jakiej drogi dotyczy, ale jednak koszty są  oszacowane przez gminę.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał                  

kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                        

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 1 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/185/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                   

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji projektu 

partnerskiego pn. „Pomorskie trasy rowerowe na obszarze ziemi słupskiej i lęborskiej” w ramach 

przedsięwzięcia Strategicznego Pomorskie Trasy Rowerowe  R-10 współfinansowanego z RPO WP 

na lata 2014-2020, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

ppkt 7) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu 

              pn.: „Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego na terenie Powiatu Słupskiego”  

              planowanego do realizacji w ramach RPO WP 2014-2020 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał                  

kto z  radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                        

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/186/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu 

pn.: „Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego na terenie Powiatu Słupskiego” planowanego 

do realizacji w ramach RPO WP 2014-2020, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu) 

 

ppkt 8) ) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce  

              i Potęgowo na realizację zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej  

              infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że starosta omawiał                      

te zmiany, zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał                  

kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                        

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/187/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,     

zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce i Potęgowo                   

na realizację zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej 

na lata 2016-2019, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 

        

ppkt 9)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej    

                na budowę chodników przy drodze powiatowej nr 1139G w trzech miejscowościach:  

               Damnica, Bobrowniki i Łojewo 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu) 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał                  

kto z  radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                        

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/188/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej na budowę 

chodników przy drodze powiatowej nr 1139G w trzech miejscowościach: Damnica, Bobrowniki                            

i Łojewo, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

ppkt 10) w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu zintegrowanego  

                w ramach wypracowanej koncepcji pn. „Kształtowanie sieci ponadgimnazjalnych  

                szkół zawodowych uwzględniającej potrzeby subregionalnych i regionalnego rynków  

                pracy” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosu udzielił staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu.      

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starostwa – poinformował radnych o konieczności wprowadzenia 

autopoprawki do projektu uchwały (autopoprawka stanowi zał. do projektu uchwały) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały 

w raz z autopoprawką , zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/189/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu zintegrowanego w ramach 

wypracowanej koncepcji pn. „Kształtowanie sieci ponadgimnazjalnych szkół zawodowych 

uwzględniającej potrzeby subregionalnych i regionalnego rynków pracy”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 

        

ppkt 11) w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu w ramach  

                Poddziałania 3.2.1 Jakość edukacji ogólnej Regionalnego Programu Operacyjnego  

                Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 28 do protokołu) 

 



      18 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/190/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do realizacji projektu w ramach Poddziałania 3.2.1 

Jakość edukacji ogólnej Regionalnego Programu Operacyjnego  Województwa Pomorskiego na lata 

2014-2020, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 29 do protokołu) 

 

Poinformował, że projekty uchwał od ppkt 12 do ppkt 14 były omawiane na posiedzeniach komisji 

rady powiatu i  zaopiniowany pozytywnie. 

 

ppkt  12) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania,  

                  odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych mających charakter  

                  cywilnoprawny przypadających Powiatowi Słupskiemu oraz jego jednostkom    

                  podległym 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 30 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/191/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłat należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Powiatowi Słupskiemu oraz jego jednostkom podległym, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

 

ppkt  13) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosu udzielił skarbnik Jadwidze Janickiej 

       

Pani Jadwiga Janicka – poinformowała radnych o konieczności wprowadzenia autopoprawki                         

do projektu uchwały (autopoprawka stanowi zał. do projektu uchwały) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 32 do protokołu) 
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Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką  

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/192/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 33 do protokołu) 

 

ppkt 14) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosu udzielił staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu.      

 

Pani Jadwiga Janicka – poinformowała radnych o konieczności wprowadzenia autopoprawki                         

do projektu uchwały (autopoprawka stanowi zał. do projektu uchwały) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 34 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem wraz z autopoprawką  

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/193/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r.                             

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 35 do protokołu) 

 

ppkt 15) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica  

                 na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja układu drogowego  

                w miejscowości Ścięgnica poprzez przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz 

                z przebudową oświetlenia drogowego” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 36 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XIX/194/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja układu drogowego w miejscowości Ścięgnica poprzez 

przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz  z przebudową oświetlenia drogowego”, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

 

ppkt 16) w sprawie przyjęcia ztanowiska dotyczącego planów przebiegu drogi ekspresowej      

                  S-11 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.      

(projekt uchwały stanowi zał. nr 38 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw – 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIX/195/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 r,                             

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego planów przebiegu drogi ekspresowej S-11, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 39 do protokołu) 

 

(protokół wyników głosowania XIX sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21. 06.2016 roku stanowi 

zał. nr 40 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej  oraz Rozwoju Powiatu z dnia  13. 06.2016 r. stanowi 

zał. nr 41 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego  z dnia  14. 06.2016r. 

stanowi zał. nr 42 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  15. 06.2016 r. stanowią 

zał. nr 43 do protokołu) 

 

Ad. VIII  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

          

Odpowiedzi na interpelacje złożone przez radnych w dniu 26 kwietnia 2016 r. 
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Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odpowiadając na interpelację  złożoną przez radnego Marka 

Kołtuna w sprawie drogi 1130G na odcinku Jezierzyce – Siemianice, wyjaśnił, że będą  szacowane 

koszty inwestycji, a na Zarządzie będzie podjęta decyzja po potwierdzeniu przez wójt gminy, że jest 

zainteresowana współpracą realizacji tego zadania w roku następnym. 

Radny Andrzej Kordylas zainteresował się przyszłością lokalową Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

Wychowawczego w Damnicy oraz o uporządkowaniu terenu pod Pałacem samowoli budowlanej.      

Odpowiedział, że  Powiat chciał naprawić, ale nie było to możliwe, gdyż byłaby to również samowola 

budowlana. W momencie kiedy będzie taka decyzja, ponieważ otrzymają opinię, że możliwa jest 

adaptacja tego obiektu do zadań Ośrodka Szkolno-Wychowawczego wtedy Powiat będzie realizować 

projekt, który będzie zawierał zagospodarowanie całego terenu. Taką informację mają                                            

od Konserwatora Zabytków. Musi to być uwidocznione w projekcie i tak to się stanie.           

O odpowiedź radnej Barbarze Zawadzkiej w sprawie drogi na odcinku Bięcino – Mrówczyno poprosił  

dyrektora ZDP Mariusza Ożarka. 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – odpowiedział, że remont 

cząstkowy zostanie wykonany w ciągu czternastu dni. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – również poprosił dyrektora o odpowiedź na pytanie radnej 

Marii Kobylarz dotyczące skrzyżowania w miejscowości Dąbrówno.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – wyjaśnił, że sprawdzali 

chłonność gruntu, ponieważ ze względu na brak kanalizacji deszczowej nie ma możliwości                                    

z podłączeniem się ze zwykłym odwodnieniem. Rozwiązaniem są minimum dwie studnie chłonne. 

Po zbadaniu tego gruntu stwierdzili, że jest częściowo spoisty, gliniasty i częściowo piaszczysty. 

Będą musieli opracować projekt techniczny, sami nie chcą ryzykować, ponieważ jedna z wysp 

kosztuje od 20 do 25 tys. zł, a nie wiedzą, czy będzie na tyle chłonna, żeby odebrać . Zlecą dodatkowe 

badania i może w sierpniu jeżeli się potwierdzi, że jest możliwość odwodnienia do gruntu, wykonają                             

studnie chłonne, jeżeli nie, to zastanowią się w jaki inny sposób tę sprawę załatwić. 

Radna Maria Kobylarz – dodała, że ludzie nie wiedzieli o co chodzi, przyszli wykopali dół, a potem 

zasypali.  

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – odpowiedział, że muszą 

dokładniej podejść do tego tematu, zbadać, żeby miało sens robić to odwodnienie. Jeżeli okaże się, 

że są tam grunty nieprzepuszczalne do których nie można tej wody odprowadzić, to bezsensu jest 

wykonanie takiej technologii. Budowa kanalizacji deszczowej nie zamknie się w 50 tys. zł, ale                                         

w kilkuset tysiącach. Tak to wygląda z punktu widzenia technicznego.  

Radna Maria Kobylarz –dodała, że ludzie sugerowali, że kiedyś odpływ wody w tym miejscu był, 

ponieważ kałuż tych nie było. Może mieszkańcy widzą jakieś rozwiązanie. 
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Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – wyjaśnił, że po to była 

koparka. Faktem jest, że jeden z mieszkańców sugerował, że kiedyś była w tym miejscu studzienka. 

Natomiast po wykopaniu tego miejsca nie stwierdzono tego.                                   

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – na zapytanie radnej Barbary Zawadzkiej, czy został 

ogłoszony konkurs na badania w zakresie zakażeń HCV w powiecie słupskim, odpowiedział,                               

że II Konkurs został ogłoszony 16 czerwca 2016  r. Termin nadsyłania ofert upływa 4 lipca br.                            

do godz. 1200. Dodał, że zgłosi się firma, która przygotuje wniosek i zajmie się tym zadaniem.                                            

Na I konkurs nie wpłynęła żadna oferta, a na II do dzisiaj  też nie wpłynęła ani jedna oferta. 

Radny Andrzej Zawada zapytał, czy z dniem 1 września 2016 r. dzieci będą mogły przebywać                                  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w miejscowości Damnica. Odpowiedział, że o tym 

już mówił, jeśli będzie ekspertyza przy zmianach organizacyjnych i zmiany funkcji poszczególnych 

pomieszczeń, będzie możliwa, to będą realizować projekt i przebudowywać ten budynek.  

Odpowiadając radnemu Pawłowi Gonerze na pytanie o możliwość wykonania badań 

profilaktycznych w kierunku boreliozy, wyjaśnił, że można rozważyć możliwość przygotowania 

takiego programu w przyszłym roku. Jeżeli będzie zgoda, taki program zostanie przygotowany                            

i będzie musiał uzyskać pozytywną opinię Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji.                   

Po jej uzyskaniu będzie mógł być realizowany. Poprosił radną Zawadzka o wypowiedź na ten temat. 

Radna Barbara Zawadzka – wyjaśniła, że wykonywanie badań w kierunku boreliozy nie  są                                 

w gestii POZ. Zapewniła, że byłoby dużo chętnych, a jest dużo zakażeń. Można nad tym programem 

popracować.  

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – stwierdził, że należy działać w przyszłym roku  w kierunku 

boreliozy.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – odpowiadając  radnemu Andrzejowi 

Zawadzie, który  poprosił, aby korespondencja kierowana do Rady była przekazywana wszystkim 

radnym na skrzynkę e-mail, wyjaśnił, że jeżeli pisma wpływają bezpośrednio do Rady i do niego, 

wówczas nakazuje p. Irenie, żeby radnych poinformowała. To pismo wpłynęło do sekretariatu pana 

starosty, a do wiadomości przewodniczącego rady. Dodał, że nie musieli czekać na apel                                              

p. Wszółkowskiego, bo wcześniej podjęli rozmowy z wicewojewodą. Pan starosta powiedział,                                

że sprawa ta będzie omawiana na Zarządzie Powiatu i poruszona na Komisji Budżetowej. Efekt tego 

jest poprze przyjęcie dzisiejszego stanowiska rady i podjęcie uchwały. 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – odpowiadając radnemu 

Pawłowi Gonerze na pytanie w jakim terminie zostanie wykonana inwestycja remontu drogi                             

w miejscowości Wykosowo, wyjaśnił, że ZDP przygotuje kosztorys naprawy i przedstawią gminie 

do akceptacji. 

(Interpelacje stanowią zał. nr 44 do protokołu)  
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Ad. IX 

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Markowi 

Kołtunowi. 

          

Radny Marek Kołtun – wnioskował o naprawę nawierzchni drogi 1130G na odcinku                                         

od miejscowości Rogawica do miejscowości Bięcino. Dodał, że stan jest zdegradowany  i zagraża 

niebezpieczeństwu jej użytkowników. Nadmienił, że pod wnioskiem podpisują się radni Barbara 

Zawadzka i Andrzej Kordylas. 

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – odpowiedział, że będzie 

remontowana wraz z drogą o której mówiła radna Barbara Zawadzka.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – dodał, że tę drogę znają jest kwestia uzgodnienia z wójtami 

(nie mówi o remoncie, bo on musi być dokonany na bieżąco), nie wie, czy będzie przeprowadzony                     

w 2016, czy 2017 roku , ponieważ zależy to szczególnie od decyzji wójta z Damnicy. Gminie Słupsk 

jak zaproponują, to nie będzie problemu, natomiast gmina Damnica ma inne preferencje na 2017 rok, 

na 2018 rok tak. Zależy to od dyskusji z samorządami gminnymi.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Tomaszowi 

Świtkowi. 

 

Radny Tomasz Świtek – poprosił, aby na sesji wyłączać telefony komórkowe.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił wiceprzewodniczącemu 

Rady Wojciechowi Krasuckiemu. 

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący Rady – istnieje takie prawdopodobieństwo, że część 

radnych korzysta z laptopów, czy telefonów, bo tam mają projekty uchwał w e-mail. Nie sadzi,                       

że byłby to do końca dobry pomysł.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – odpowiedział radnemu Edwardowi 

Sasko na pytanie, które zadał na Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

dotyczące drogi wojewódzkiej 203. Poinformował Radę, że rozmawiał z naczelnikiem Wydziału 

Inwestycji, który napisał notatkę służbową w tej sprawie (odczytał). Notatka stanowi zał. nr 45 do 

protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – poinformował, że w lutym otrzymał odpowiedź z ZDW, że będą 

prowadzone skuteczne remonty. Do dzisiaj tych remontów nie ma. Jakość dróg na terenie powiatu 

słupskiego jest w stanie katastrofalnym. Deklaracje są, gorzej z wykonaniem.  
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Ad. X 

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został  wyczerpany. Zamknął XIX sesję Rady Powiatu Słupskiego. podziękował radnym                                                    

i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone                                      

Protokół Nr XIX//2016 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 21 czerwca 2016 roku i przechowywane 

jest przy protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

zakończenie godz. 1420 

         Przewodniczący Rady 

          Jan Olech 

 

Protokołowała 

Irena Kaczmaryk 
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